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Nr Sak Ansvarlig 

1.   Orientering fra MO-senteret i Eidsvåg v/Bjarne Aannewiik: 

• Annewiik har ønske om en fortløpende dialog når MO-senteret 
er etablert, for å kunne være gode naboer 

• Det har vært et folkemøte 

• MO-sentrene er betydelig mindre enn Strax-huset og har andre 
typer funksjoner 

• MO Eidsvåg vil være rimelig likt som MO Nesttun 

• MO Eidsvåg er et lavterskeltilbud i motsetning til LARsentre, som 
er medisinsk/poliklinisk behandling 

• Det er ikke et krav fra MOsentrene at klientene skal være 
rusfrie, men det jobbes med å motivere dem for å bli rusfrie 

• Åpningstider på dag, i starten 09-14 

• Utdeling av brukerutstyr 

• Helserom med tilbud om sårstell 

• Hvilerom 

• Utdeling av mat 

• Omsorg 

• Aktiviteter  

• Det har vært innledende samarbeid med politiet relatert til best 
mulig sikring av nærområdet 

• Det er gjort omfattende risikovurdering i forkant av etablering 

• Dialog med naboene er en viktig suksessfaktor 

• Vektertjeneste i tilknytning til huset, for å ha kontroll på det som 
skjer i nærheten, de patruljerer jevnlig 

• Tunnelene under veien og parkering inn mot eiendommene er 
problematisert, dette kan være områder det er mulig å gjemme 
seg. Det er snakket om å få økt belysning i disse områdene 

• Forsøpling kan være et problem, dette er det for øvrig konkrete 
planer om å gjøre noe med, egne ryddegrupper 

• En del av klientellet krysser veien fremfor å bruke tunnelen, 
dette er også en bekymring 

• Ønske om å gjøre dette tryggest mulig 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



• Hvordan håndterer vi at barna kan bli redde av å se mulige rus-
situasjoner? Dialog om når man kan forvente at skolebarn 
passerer – slik at man unngår dette i størst mulig grad. Viktig å 
være åpne med barna, oppfordre til å la dem være i fred  

• MO-Nesttun har erfaringskonsulenter og tillitsvalgte blant 
brukerne, dette viser seg å være verdifullt/suksessfaktor som 
det er ønskelig å starte med fra første dag 

• Åpner trolig sommeren 2019, det vil bli informert om dette 

• Kan man forvente at det tiltrekkes ungdommer som er 
nysgjerrige og folk som selger? Det er lite nyrekruttering, 
erfaringen er at det er stor selvjustis blant klientellet. Det 
foregår for øvrig kjøp og salg i områdene 

2.  Trafikkaksjon – oppsummering:  

• Aksjonen i seg selv gikk bra, men det er et problem at folk ikke 
respekterer at de ikke bør kjøre helt opp til skolen 

• Opplevd at barna var flinke til å bruke refleks, selv om en god del 
fortsatt ikke gikk med refleks på slutten av aksjonen 

• De fleste er flinke, men fortsatt en del som ikke er det 

• Neste år bør vi dele ut pepperkaker de siste dagene, som 
belønning til de som er flinke 

• Det er få grunner til at noen trenger å kjøre opp til skolen 

• Neste år kan det være greit å begynne med et annet trinn enn 1. 
trinn 
 

 
 
 
 
 
 
 

3.  Informasjon fra rektor: 

• IKT digital satsning:  
o chromebook kommer i 2019 på 6. trinn, slik at de kan 

lære opp trinnet under 
o Sikkerhet er ivaretatt, feide-pålogging 
o Eidsvåg skole har høyere dekning med pcer enn 

standard, med 4 elever pr pc. Noen av disse fases ut når 
chromebook kommer. 

o Alle har gratis tilgang på Office365 – bruksanvisning på 
skolens hjemmeside 

o Bergen kommune planlegger å bruke G-suite 
o For de som sliter med lesing/skriving: egen app som kan 

hjelpe med dette som også er tilgjengelig. Denne er også 
gratis. Informasjon på hjemmesiden. 

• Det har kommet ny avd leder på mellomtrinnet; Arne Olsen 

• Søkt og fått 415 000 i org utviklingsmidler av KS; skal brukes til å 
samkjøre organisasjonen – lærere og assistenter. Skolebesøk til 
Glasgow for å lære mer om dybdelæring. Midlene er låst til 
prosjektsøknaden. Det er derfor ønskelig å flytte en 
planleggingsdag slik at to planleggingsdager kommer etter 
hverandre, 31. okt-1- nov 2019. Det er usikkert om SFO kan 
være åpen disse dagene 

• Det oppleves at det er et godt arbeidsmiljø på skolen, det er god 
dialog med tillitsvalgte og verneombud 

• Utfordring/ressurskrevende på et bestemt trinn; her har PPT 
vært inne og kartlagt. På dette trinnet blir det satt inn mer 
ressurser, både assistenter og lærere. FAU har blitt kontaktet av 

 
 
 
 
 
 



mange foreldre som melder om stressymptomer hos elevene 
(magevondt, hodepine). Det er krevende for lærerne å få 
anledning til å tilrettelegge for samarbeid. BKL (Bergen 
Kompetansesenter for Læring) anbefaler mer oppdeling av  
trinnet, det betyr at de arealene man har tilgjengelig, må brukes 
og vil ikke uten videre være tilgjengelig for andre trinn. Hva med 
mer uteskole for elever som vil profittere på mer fysisk 
utfoldelse? PPT mener de da ikke vil få den læringen de har krav 
på. 

• Orientering til rektor fra møtene med Utdanningsforbundet vedr 
pedagogisk spisning og lange dager. Ledelsen har sett på mulig 
endring av timeplanen for å forhindre de lange dagene uten at 
det går utover undervisningstiden; mandagen skal bli noe bedre 
så i måte 

• Tilfeller av mobbing/hendelser – aktivitetsplan har vært 
benyttet  
 

4.  Barnevakten: 

• På 3. trinn, kun foreldre. Oppmøtet kunne vært bedre, men ca 
halvparten av foreldrene var der. Gav mulighet for refleksjoner 

• Felles spilleregler er vanskelig å få til, men positivt med 
diskusjoner 

• Mulig det var for tidlig for foreldrene, men inntrykket var at de 
fleste opplevde det som en bra kveld 

• For 4. trinn, fungerte det ikke like bra, noe på grunn av 
forsinkelser fra kursholder og gruppearbeidet ble ikke like bra 
opplevd, det ble heller ikke lagt opp til 
avslutning/avrunding/diskusjon. Dette bør Barnevakten få 
tilbakemelding på 

• Anbefalt at det legges inn som en fast aktivitet i skolens årshjul 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5.  Eventuelt 

• Musikkorpset trenger et sted å ha sine instrumenter, ifm 
musikkundervisning i sfo-tiden. På ny skole er det tegnet inn 
lager til musikkinstrumenter 

 

• Eidsvåg hagelag; vil skolen være med på parsellhage? Foreløpig 
nei. 

 
17. mai må være et tema på neste FAUmøte 

 

 

Neste FAUmøte torsdag 24. januar 2019 

 


